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Uw kenmerk -

Geachte heer, mevrouw, 

Met deze brief beantwoord ik de vraag die door de heer Leemhuis, 
GroenLinks, is gesteld in de raadscommissie Ruimte en Wonen van 1 april j l . 

Op 1 april publiceerde De Volkskrant het artikel 'Opvang asielzoekers puilt 
uit door tekort woningen'. In het artikel werd gesteld dat gemeenten aangeven 
niet genoeg vrij gekomen huurwoningen te hebben om aan de vraag voor 
opvang van vluchtelingen met een verblijfsvergunning te voldoen. In het 
artikel viel te lezen dat Groningen 134 eenheden achterloopt bij huisvesting 
van deze zogenaamde statushouders. Gevraagd is of dit beeld klopt of dat we 
in Groningen op schema liggen? 

We krijgen als gemeente elk half jaar een taakstelling opgelegd van het CO A. 
Als gevolg van de instabiele situatie in een aantal landen loopt de taakstelling 
de laatste tijd weer een beetje op. Voor het eerste halfjaar van 2015 hebben 
we een taakstelling van 162. Voor het tweede halfjaar 2015 is dit 174. 
Daamaast hadden we een kleine achterstand uit het 2e halfjaar 2014. Dit 
maakt dat we een taakstelling hebben voor het le halfjaar van 2015 van 176 
personen. 

Per 1 april 2015 hebben we 69 personen gehuisvest. Dit betekent dat we de 
komende drie maanden 109 personen nog te huisvesten hebben. Van het CO A 
mogen we maximaal een halfjaar achterlopen. Er is dus niet sprake van een 
grote achterstand. De achterstand valt ook binnen de marges van het COA. 
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De samenwerking met COA, corporaties en Humanitas verloopt goed en we 
hebben er dus ook vertrouwen in dat we een groot deel van de taakstelling 
zullen realiseren. Omdat de taakstelling steeds iets toeneemt merken we wel 
dat het steeds iets moeilijker is om woonruimte te vinden. 

vriendelijke groet. 

Wethouder Van der Schaaf 


